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PROTOKÓŁ NR XIII/25 

Z XIII SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 27 STYCZNIA 2025 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                 Obecnych – 21 radnych 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

1.  Otwarcie obrad. 

2.  Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Miasta Żyrardowa. 

5.  Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa. 

6.  Projekt uchwały – zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2025. 

7.  Projekt uchwały w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie. 

8.  Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu. 

9.  Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu. 

10.  Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu. 

11.  Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu. 

12.  Projekt uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do „Żyrardowskiego 

Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o.o.”. 

13.  Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie pomocy w likwidacji nadal trwającego 

systemu komunistycznego, zarządzanego przez nielegalnie działające organizacje partyjne  

i sędziowskie oraz o podjęcie współpracy z UCiDK, w celu wprowadzenia ładu konstytucyjnego, 

tak, aby Naród Polski mógł sprawować władzę bezpośrednio zgodnie z art. 4 KRP. 

14.  Projekt uchwały w sprawie w sprawie przekazania petycji według właściwości. 

15.  Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta Żyrardowa. 

16.  Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta Żyrardowa. 

17.  Informacja o planowanych wydarzeniach w związku z obchodami Roku Filipa de Girarda. 

18.  Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

19.  Wolne wnioski. 

20.  Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad 1., 2. i 3. 

W dniu 27 lutego 2025 r. o godz. 14.06 w Resursie w Żyrardowie rozpoczęły się obrady  

XIII Sesji Rady Miasta Żyrardowa. Ich otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa 

Ryszard Mirgos, który stwierdził prawomocność obrad. Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad. 
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Ad 4. 

Do przedłożonego projektu protokołu nie zgłoszono uwag, w związku z czym 

przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem protokołu z XII Sesji Rady Miasta Żyrardowa.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy przyjęli protokół 20 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z XII Sesji Rady Miasta Żyrardowa:  

„za” – 20 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna 

Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radna Bożena 

Piotrowska, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Adam Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna 

Beata Stępniewska, radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Artur Pietrus. 

 

Ad 5. i 6. 

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, przedstawiła dwa projekty uchwał: (1) zmieniającej 

Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Żyrardowa oraz (2) zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta 

Żyrardowa na rok 2025. Wspomniała o autopoprawce do projektu uchwały zmieniającej Uchwałę 

Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2025, przekazanej radnym przed sesją, a dotyczącej przesunięcia 

między paragrafami kwoty ponad 1,6 mln zł w rozdziale 60004 w związku z przystąpieniem miasta  

do Żyrardowskich Przewozów Autobusowych. 

Radny Krzysztof Skrobisz przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali obydwa projekty uchwał. 

Radny Grzegorz Obłękowski pogratulował pozyskania środków zewnętrznych w kwocie  

5,5 mln zł na Żyrardowski Przewozy Autobusowe. Dodał, że to duża kwota, która przyczyni się  

do oszczędności dla transportu publicznego w Żyrardowie. 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 4 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Żyrardowa: 

„za” – 16 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Robert Latek, radna Genowefa Milczarek, radny Ryszard 

Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radna Bożena Piotrowska, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Adam Sondka, radny 

Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 
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„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 4 głosy – radny Arkadiusz Kościerski, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radna Beata Stępniewska. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Artur Pietrus. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta 

Żyrardowa na rok 2025. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę  

16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 4 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 

2025: 

„za” – 16 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Robert Latek, radna Genowefa Milczarek, radny Ryszard 

Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radna Bożena Piotrowska, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Adam Sondka, radny 

Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 4 głosy – radny Arkadiusz Kościerski, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radna Beata Stępniewska. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Artur Pietrus. 

 

Ad 7. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie. 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos przedstawił opinię Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały.  

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, 

którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie: 

„za” – 20 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna 

Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radna Bożena 

Piotrowska, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Adam Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna 

Beata Stępniewska, radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Artur Pietrus. 
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Ad 8. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu (dot. działek przy 

ul. Mikołaja Kopernika i ul. Zielonej). 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos przedstawił opinię Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały.  

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu. W głosowaniu jawnym wzięło udział  

20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu: 

„za” – 20 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna 

Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radna Bożena 

Piotrowska, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Adam Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna 

Beata Stępniewska, radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Artur Pietrus. 

 

Ad 9. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu (dot. działki przy 

ul. Adama Mieckiewicza). 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos przedstawił opinię Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały.  

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu. W głosowaniu jawnym wzięło udział  

20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu: 

„za” – 20 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna 

Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radna Bożena 

Piotrowska, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Adam Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna 

Beata Stępniewska, radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 
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„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Artur Pietrus. 

 

Ad 10. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu (dot. działek przy 

ul. Młyńskiej). 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos przedstawił opinię Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały.  

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu. W głosowaniu jawnym wzięło udział  

20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu: 

„za” – 20 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna 

Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radna Bożena 

Piotrowska, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Adam Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna 

Beata Stępniewska, radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Artur Pietrus. 

 

Ad 11. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu (dot. działki przy 

ul. gen. Leopolda Okulickiego).  

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos przedstawił opinię Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały.  

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu. W głosowaniu jawnym wzięło udział  

20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu: 

„za” – 20 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna 
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Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radna Bożena 

Piotrowska, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Adam Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna 

Beata Stępniewska, radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Artur Pietrus. 

 

Ad 12. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu)  

do „Żyrardowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o.o.”. Zgłosiła autopoprawkę  

do projektu uchwały polegającą na zastąpieniu w postawie prawnej słów „art. 37 ust. 1” słowami  

„art. 37 ust. 2 pkt 7” (odwołanie do ustawy o gospodarce nieruchomościami). 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos przedstawił opinię Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały.  

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do „Żyrardowskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego Sp. z o.o.”. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę  

20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu)  

do „Żyrardowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o.o.”: 

„za” – 20 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna 

Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radna Bożena 

Piotrowska, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-Lasota, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Adam Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna 

Beata Stępniewska, radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Artur Pietrus. 

 

Ad 13. 

Radny Grzegorz Obłękowski, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ, 

przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie pomocy w likwidacji nadal 

trwającego systemu komunistycznego, zarządzanego przez nielegalnie działające organizacje partyjne  

i sędziowskie oraz o podjęcie współpracy z UCiDK, w celu wprowadzenia ładu konstytucyjnego, tak, 

aby Naród Polski mógł sprawować władzę bezpośrednio zgodnie z art. 4 KRP. 
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Radna Genowefa Milczarek zapytała, czy w związku z brakami formalnymi możliwe będzie 

powiadomienie wnoszącego o sposobie załatwienia sprawy.  

Radny Grzegorz Obłękowski wyjaśnił, z czego wynika delegacja dla Przewodniczącego  

do poinformowania podmiotu wnoszącego petycję, jak również że petycja powinna pozostać bez 

rozpatrzenia w związku z brakami formalnymi. 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie 

pomocy w likwidacji nadal trwającego systemu komunistycznego, zarządzanego przez nielegalnie 

działające organizacje partyjne i sędziowskie oraz o podjęcie współpracy z UCiDK, w celu 

wprowadzenia ładu konstytucyjnego, tak, aby Naród Polski mógł sprawować władzę bezpośrednio 

zgodnie z art. 4 KRP. W głosowaniu jawnym wzięło udział 21 radnych, którzy podjęli uchwałę  

21 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie pomocy w likwidacji 

nadal trwającego systemu komunistycznego, zarządzanego przez nielegalnie działające organizacje 

partyjne i sędziowskie oraz o podjęcie współpracy z UCiDK, w celu wprowadzenia ładu konstytucyjnego, 

tak, aby Naród Polski mógł sprawować władzę bezpośrednio zgodnie z art. 4 KRP: 

„za” – 21 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna 

Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, 

radna Bożena Piotrowska, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-

Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Adam Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radna Beata Stępniewska, radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

 

Ad 14. 

Radny Grzegorz Obłękowski, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ, 

przedstawił projekt uchwały w sprawie w sprawie przekazania petycji według właściwości. 

Radna Genowefa Milczarek odniosła się do projektu uchwały, ale wycofała swoje pytanie, jako 

że dotyczyło ono projektu, który będzie omawiany w kolejnym punkcie. 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie w sprawie przekazania petycji 

według właściwości. W głosowaniu jawnym wzięło udział 21 radnych, którzy podjęli uchwałę  

21 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie w sprawie przekazania petycji według właściwości: 

„za” – 21 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna 

Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, 

radna Bożena Piotrowska, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-

Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Adam Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radna Beata Stępniewska, radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 
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„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

 

Ad 15. 

Radny Grzegorz Obłękowski, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ, 

przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta Żyrardowa, 

a także stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ, która rekomendowała uznanie skargi za 

bezzasadną. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ o uznanie skargi za bezzasadną. W głosowaniu jawnym wzięło udział 

21 radnych, którzy przyjęli wniosek 21 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ o uznanie skargi za 

bezzasadną: 

„za” – 21 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna 

Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, 

radna Bożena Piotrowska, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-

Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Adam Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radna Beata Stępniewska, radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie 

Prezydenta Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 21 radnych, którzy podjęli uchwałę 

21 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta 

Żyrardowa: 

„za” – 21 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna 

Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, 

radna Bożena Piotrowska, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-

Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Adam Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radna Beata Stępniewska, radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

 

Ad 16. 

Radny Grzegorz Obłękowski, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ, 

przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta Żyrardowa, 
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a także stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ, która rekomendowała uznanie skargi  

za bezzasadną. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ o uznanie skargi za bezzasadną. W głosowaniu jawnym wzięło udział 

21 radnych, którzy przyjęli wniosek 21 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ o uznanie skargi za 

bezzasadną: 

„za” – 21 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna 

Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, 

radna Bożena Piotrowska, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-

Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Adam Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radna Beata Stępniewska, radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie 

Prezydenta Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 21 radnych, którzy podjęli uchwałę 

21 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta 

Żyrardowa: 

„za” – 21 głosów – radny Marcin Fibich, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Marzena 

Jankowska, radny Rafał Karpiński, radny Arkadiusz Kościerski, radny Robert Latek, radna 

Genowefa Milczarek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, 

radna Bożena Piotrowska, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radna Monika Rogowiecka-

Lasota, radny Krzysztof Skrobisz, radny Adam Sondka, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radna Beata Stępniewska, radny Krzysztof Waśkowski, radna Beata Wójcik; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

 

Ad 17. 

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono wniosków ani zapytań. 

 

Ad 18. 

Radny Arkadiusz Kościerski złożył interpelację dotyczącą komunikacji miejskiej w Żyrardowie. 

Radny Grzegorz Obłękowski odniósł się do wypowiedzi przedmówcy, wskazując, że należy 

wskazać konkretne przykłady uwag do działania komunikacji miejskiej, aby można było na nie 

zareagować i podjąć działania naprawcze.  
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Radny Krzysztof Skrobisz odniósł się do wypowiedzi radnego Arkadiusza Kościerskiego, 

przypominając, że posiadacze Żyrardowskiej Karty Mieszkańca mogą korzystać z komunikacji 

miejskiej nieodpłatnie. 

Radna Grażyna Stefańska przywołała przykłady autobusów, które jeżdżą niezgodnie  

z rozkładem, np. rozmowy z mieszkańcami na przystanku przy Resursie, podczas której mieszkańcy 

stwierdzili, że linia 3 często ma opóźnienia albo odjeżdża przed czasem, a także przypadek, kiedy  

w dniu 26 lutego, po godzinie 23.00 autobus linii 2 odjechał ok. 10 minut za wcześnie z przystanku przy 

ul. ks. Ottona Wittenberga. Stwierdziła, że być może rozkłady nie są dostosowane do ruchu pojazdów. 

Dodała, że otrzymywała sygnały, że autobusy się spóźniają bądź nie przyjeżdżają i nie są dostosowane 

do rozkładu jazdy pociągów.  

Radny Arkadiusz Kościerski odniósł się do środków zewnętrznych pozyskanych przez Powiat 

Żyrardowski oraz Miasto Żyrardów w ciągu minionych lat. W odniesieniu do komunikacji miejskiej 

stwierdził, że autobusy mają GPS-y, w wielu miastach funkcjonuje tajemniczy klient sprawdzający 

jakość komunikacji. Jako przykłady uwag do funkcjonowania komunikacji wymienił kursy linii 3 i linii 

7 każdego dnia po godzinie 17.00. Zaproponował organizację posiedzenia komisji w temacie 

komunikacji miejskiej, aby wsłuchać się w głos mieszkańców. 

Radny Grzegorz Obłękowski odniósł się do wypowiedzi przedmówcy, wskazując,  

że odpowiednie służby mogą podjąć działania tylko, jeśli podawane są konkrety, a mówienie, że jest 

źle, bo jest źle, nie ma większego sensu. 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta, zwrócił uwagę, że powstanie 

Żyrardowskich Przewozów Autobusowych nie jest rewolucją w żyrardowskiej komunikacji miejskiej. 

Rozkłady jazdy i tabor w większości pozostały te same. Zmieniła się jedna rzecz: dzięki podpisaniu 

porozumienia i współpracy ze związkiem, w skład którego wszedł Powiat Żyrardowski i wszystkie 

gminy powiatu, udało się pozyskać dopłatę w wysokości 3 zł do wozokilometra. Dodał, że jeśli 

otrzymuje informacje, że coś się dzieje w komunikacji miejskiej, to reaguje.  

 

Ad 19. 

Radny Rafał Karpiński podziękował Prezydentowi Miasta za objęcie patronatem honorowym 

koncertu charytatywnego na rzecz chorego dziecka z Żyrardowa.  

Radny Arkadiusz Sowa poinformował o utworzeniu Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości 

przy Radzie Miasta Żyrardowa w składzie: radny Arkadiusz Kościerski, radna Grażyna Stefańska, radna 

Beata Stępniewska oraz radny Arkadiusz Sowa (Przewodniczący Klubu).  

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta, zaprosił zebranych na uroczystości 

patriotyczne z okazji Narodowego Dnia Żołnierzy Wyklętych, które odbędą się w dniach 1 i 2 marca. 

Mieszkaniec odwołał się do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie pomocy 

w likwidacji nadal trwającego systemu komunistycznego, zarządzanego przez nielegalnie działające 

organizacje partyjne i sędziowskie oraz o podjęcie współpracy z UCiDK, w celu wprowadzenia ładu 
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konstytucyjnego, tak, aby Naród Polski mógł sprawować władzę bezpośrednio zgodnie z art. 4 KRP. 

Odniósł się do polityki ogólnokrajowej.  

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos nawiązał do wypowiedzi przedmówcy, 

zwracając uwagę, że niewłaściwe jest wygłaszanie haseł odnoszących się do polityki ogólnokrajowej 

podczas sesji Rady Miasta. 

 

Ad 20. 

Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Ryszard Mirgos podziękował radnym i gościom  

za udział w posiedzeniu. Obrady XIII Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte o godz. 15.40. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/a,116560,sesja-rady-miasta-zyrardowa-nr-xiii-w-dniu-27-lutego-2025-r.html 
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